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Generalforsamling Skjern GF Fodbolds Venner 
 

Dato: 10. april 2018 

Tidspunkt: Kl. 20.00 

Sted: SG Klubhus i Ringkøbing-Skjern Kulturcenter 

Deltagere: Flemming Petersen, Jan Bjerren Pedersen, Michael Fabricius, Lars Hindø, Niels Peter Olesen, 
Helene Pinholt, Claus Hansen, Lise Juhl Hansen og K.E. Kristensen 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent og referent 
2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år 
3. Forelæggelse af årets regnskab til godkendelse 
4. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer 

På valg: 
Claus Hansen – modtager genvalg 
Michael Fabricius – modtager genvalg 

5. Nye ideer 
6. Eventuelt 

 

Ad. 1: 
Som dirigent og referent valgtes Michael Fabricius. 

Ad. 2: 
Lars Hindø aflagde bestyrelses beretning omhandlende: 

• Gødningssalg 
• OK benzin 
• Gavekort 
• Skolefodbold og Skolefodbold Afterparty 
• 80’er fest 

Lars Hindø takkede alle for det frivillige arbejde til ovenstående projekter i 2017 og specielt de nye 
tovholdere til Skolefodbold. Skolefodbold er et meget vigtigt projekt for at sikre det økonomiske fundament 
for Skjern GF Fodbold samt at sikre en fortsat opsparing til nyt kunstgræstæppe om 5-7 år. 

De ovenstående aktiviteter vil alle blive videreført i 2018 med undtagelse af 80’er festen. 

 



 

2 

Ad. 3: 
Kasserer Lars Hindø gennemgik årsregnskabet for 2017, og tidligere kasserer Michael Fabricius supplerede 
med visse bemærkninger. Årets resultat udgør DKK 306.441 og egenkapital DKK 697.309. 

Generalforsamlingen godkendte enstemmigt årsregnskabet for 2017. 

Generalforsamlingen godkendte endvidere enstemmigt følgende disponeringer: 

• Udlodning til Skjern GF Fodbold på DKK 50.000 
• Overførsel af DKK 335.000 til bunden reserve for udskiftning af kunstgræstæppe. Opsparing i alt 

DKK 435.000. 

 

Ad. 4: 
Til bestyrelsen genvalgtes Claus Hansen og Michael Fabricius. 

Det blev aftalt, at bestyrelseskonstituering foretages på et kommende bestyrelsesmøde. 

 

Ad. 5: 
Helene Pinholt orienterede om, at man i tovholdergruppen for Skolefodbold overvejer et nyt tiltag i form af 
et bagagerumsmarked. En andel af overskuddet vil gå til et TV-tårn ved kunstgræsbanen. 

Formanden for fodboldklubben Niels Peter Olesen fortalte, at fodboldklubben har udfordringer med at få 
etableret et nyt stadionudvalg, som sørger for alt vedligehold af udendørsarealer, mål mv. med undtagelse 
af kunstgræsbanen. Bestyrelsen blev spurgt om kendskab til mulige personer og forskellige kandidater blev 
drøftet. 

 

Ad. 6: 
Intet. 

 

 

Michael Fabricius 
Dirigent og referent 


